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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Dagsorden fra møde i Skibby 

D. 20. november 2023 kl. 17.-19.30 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Brian Nielsen Afbud 

Jimmy Petersen  

Kenneth Steen Jensen  

Katharina Manniche   Afbud 

Henrik Jensen – suppleant Afbud 

Randi Petersen  

Tomas Jægerup  

Jesper Højlund – suppleant  

Steffen Hansen – suppleant Afbud 

  

 

Inviterede: Alle pædagogiske ledere 

 

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd.  

 

Skoleleder: 

Der er skolehjemsamtaler på skolen. Børnene går på juleferie d. 15. december. 

Der er meget brobygning pt. på 4-6. klassetrin. Der er ikke truffet en 

kommunal beslutning om at nedsætte temperaturen i lokalerne.  

 

Afdeling Skibby: 

Forberedelseslokalerne bliver samlet i underetagen i blok 7 hen over julen. Der 

bliver lærerværelse der hvor der var kantine. Biblioteket flytter til blok 9. 

I blok 4 bliver der et stort lokale der kan bruges fleksibelt.  

 

 



 

 

2/3 

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på budget 2023.11.20 

 

Økonomien ser god ud, men det er pga. ubesatte stillinger. Vi kommer til at gå 

ud af skoleåret med et overskud, som vi forventer at få overført så de kan 

indgå i vores normering i 2024.  

 

 

Sag nr. 3 – Status på valg af suppleanter til skolebestyrelsen. 

 

Der er 5 suppleanter der har meldt sig, 3 fra Dalby og 2 fra Skuldelev.  

 

 

Sag nr. 4 Høringssvar om børnehaveklasser – Høringsmateriale er tilsendt 

bestyrelsen d. 8. november 2023 – høringsfrist er d. 15. december 

2023. 

 

Anne skriver et høringssvar, om at skolebestyrelsen kan tilslutte sig forslaget.  

 

 

Sag nr. 5 Høringssvar om ny tildelingsmodel – høringsmateriale er tilsendt 

skolebestyrelsen d. 8. november 2023 og høringsfrist er d. 15. 

december 2023. 

 

Anne skriver et udkast til høringssvar, som behandles igen på næste 

skolebestyrelsesmøde. 

Skolebestyrelsen kunne tænke sig at man også kiggede på andre tal en de 

socioøkonomiske. Det kunne f.eks. være antallet af familiesager. 

Dette kommer oveni de besparelser der blev besluttet i budget 2024. 

 

 

Sag nr. 6 Opfølgning på skolebestyrelsens arbejde med skolens struktur, 

økonomi og børnetal. På sidste bestyrelsesmøde blev forskellige 

indsatser drøftet. Skolebestyrelsen får en status på indsatserne. 

 

Drøftet 

 

 

Sag nr. 7 Mellemformer/inklusion/specialpædagogisk bistand i Skibby. 

Henriette og Helle orienterer bestyrelsen om, hvordan der arbejdes med 

mellemformer mm på afdeling Skibby – skolebestyrelsen stiller 

uddybende spørgsmål. 

 

Helle viste den film hun også havde vist for udvalget, om hvordan 

trivselsmidler bliver brugt.  

 

 

Sag nr. 8 Dialog om henvendelse fra en gruppe forældre om slik som 

belønning i skolen. Henvendelsen medsendes denne dagsorden. 
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Anne finder den gamle sundhedspolitik frem, som vi kan kigge på, for at se om 

den skal opdateres.  

 

 

Sag nr. 9 Rådgivningsforløb STUK – skolebestyrelsen får en status på 

forløbet. 

 

På onsdag skal der planlægges prøvehandlinger i dansk og matematik. 

Skolebestyrelsen vil blive orienteret om prøvehandlinger.  

Klaus, Henrik S. og Hana står for matematik. 

Helle, Gitte, Anita, Søs og Henriette står for dansk.  

 

Det er f.eks. building-thinking classroom og undersøgende matematik. 

 

Derudover skal der også laves prøvehandlinger omkring ro i klasserummet. 

 

 

 

Sag nr. 10 Evt. 

 

Der var en orientering om fravær for en 2. klasse i skoleåret 2022-23. 

 

Der er rundvisning i de 4 nybygger huse på lørdag. 

 

Tomas arbejder videre med en fodgængerovergang over Solbakkevej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


